

# LEAPS & BOUNDS™

## NEW! BEEF FLAVOURED

Soft Chews for Dogs - 300 g  
Approximately 100 chews in each bag

We are happy to introduce our second Leaps & Bounds™ product, Beef flavoured chews for dogs! This will broaden the appeal of our best in class treat for dogs with sore joints or muscles, and it is safe for cats too!

Leaps & Bounds™ is a quality-of-life-enhancing supplement for your dog which main ingredient, SierraSil®, is backed by quality research and proven efficacy for people. In human clinical studies, SierraSil® is found to ease joint and muscle aches, reduce stiffness, ease inflammation, reduce cartilage breakdown, and chelate toxins from the body. In Leaps & Bounds™, SierraSil® is blended with natural ingredients, including real beef, to create a treat your dog will crave.

Pain and stiffness can limit the enjoyment of life for you or your pet. We are a Canadian company with a goal to liberate you and your dog to feel healthier and more able naturally. We have invested in human clinical research to support our claims and stand behind a satisfaction guarantee.



✓ All Natural    ✓ Gluten-Free    ✓ Soy-Free

Guaranteed Satisfaction | Safe for Cats Too | 🍁 Canadian Product

- ✓ Joint and flexibility support
- ✓ Helps maintain joint mobility
- ✓ Eases joint stiffness due to normal daily activity and exercise
- ✓ Tasty beef flavoured soft chews
- ✓ Helps keep dogs in peak condition
- ✓ Helps your dog enjoy life to the fullest
- ✓ Ethically sourced all natural ingredients
- ✓ Results in 2 weeks or less, guaranteed

### Ingredient list:

Roughly 300 mg of SierraSil® per chew  
– naturally occurring hydrothermal mineral complex

Beef liver, Vegetable glycerin, Sweet potato powder, Pea protein, Naturally occurring hydrothermal clay complex (SierraSil®), Molasses, Coconut oil, Pea fibre, Ground flaxseed, Yeast extract, Garlic powder, Salt, Rosemary extract, Natural hickory flavour.

- 1 chew daily to small dogs (up to 20 lbs)**
- 2 chews daily to medium dogs (21-50 lbs)**
- 3 chews daily to big dogs (51-80 lbs)**
- 4 chews daily to very large dogs (over 80 lbs)**

It is recommended for best results to feed the chews daily and make sure your pet has plenty of water to drink.



info@ecotrend.ca | www.ecotrend.ca

UPC:  
897871000587

# LEAPS & BOUNDS™

## NOUVEAU!

### BOUCHÉES MOLLES À SAVEUR DE BOEUF

Bouchées molles pour chiens - 300 g  
Environ 100 bouchées dans chaque sac

Nous sommes heureux de vous présenter notre deuxième produit Leaps & Bounds™, les bouchées molles à saveur de boeuf pour chiens! Cela élargira l'attrait de notre friandise étant la meilleure de sa catégorie pour les chiens souffrant d'articulations ou de muscles endoloris, et elle est également sans danger pour les chats!

Leaps & Bounds™ est un complément améliorant la qualité de vie de votre chien dont l'ingrédient principal, SierraSil®, est soutenu par une recherche de qualité et une efficacité prouvée pour les humains. Dans les études cliniques humaines, SierraSil® soulage les douleurs articulaires et musculaires, réduit la raideur, atténue l'inflammation, réduit la dégradation du cartilage et chélate les toxines du corps. Dans Leaps & Bounds™, SierraSil® est mélangé avec des ingrédients naturels, y compris du vrai boeuf, pour créer une friandise dont votre chien aura envie.

La douleur et la raideur peuvent limiter la joie de vivre pour vous ou votre animal de compagnie. Nous sommes une entreprise canadienne dont l'objectif est de vous libérer, vous et votre chien, pour que vous vous sentiez en meilleure santé et ce, naturellement. Nous avons investi dans la recherche clinique humaine pour étayer nos affirmations et soutenir une garantie de satisfaction.



✓ Tout Naturel    ✓ Sans Gluten    ✓ Sans Soja

Satisfaction Garantie | Sans Danger pour les Chats | 🇨🇦 Produit Canadien

- ✓ Soutien des articulations et de la flexibilité
- ✓ Aide à maintenir la mobilité articulaire
- ✓ Soutient des articulations et des mouvements sains
- ✓ Bouchées molles à saveur de boeuf
- ✓ Aide à garder les chiens en pleine forme
- ✓ Aide votre chien à profiter pleinement de la vie
- ✓ Tous les ingrédients sont naturels et d'origine éthique
- ✓ Résultats en 2 semaines ou moins, garantis

#### Liste d'ingrédients:

Environ 300 mg de SierraSil® par bouchée  
– complexe minéral hydrothermal naturel

Foie de boeuf, Glycérine végétale, Poudre de patate douce, Protéine de pois, Complexe d'argile hydrothermale d'origine naturelle (SierraSil®), Mélasse, Huile de noix de coco, Fibre de pois, Graines de lin moulues, Extrait de levure, Poudre d'ail, Sel, Extrait de romarin, Arôme naturel d'hickory.

- 1 bouchée par jour pour les petits chiens (jusqu'à 20 lbs)**
- 2 bouchées par jour pour les chiens de taille moyenne (21-50 lbs)**
- 3 bouchées par jour pour les gros chiens (51-80 lbs)**
- 4 bouchées par jour pour les très gros chiens (plus de 80 lbs)**

Il est recommandé pour de meilleurs résultats de nourrir votre chien de nos bouchées tous les jours et veiller à ce que votre animal a beaucoup d'eau à boire.



info@ecotrend.ca | www.ecotrend.ca

CUP:  
897871000587